
 

 

 

 
 
 

ČETVRTA SJEDNICA 2. SAZIVA PARTNERSKOG VIJEĆA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 
- ZAPISNIK - 

 
Datum sjednice: 28. studenog 2017. 
Početak: 10.10 sati 
Završetak: 11 sati 
Popis prisutnih: 
 

IME I PREZIME NAZIV INSTITUCIJE 

ČLANOVI I/ILI ZAMJENICI PARTNERSKOG VIJEĆA  

Anđelko Nagrajsalović Općina Sveti Juraj na Bregu 

Biserka Mavrin Veinović Međimurske vode 

Boris Lukovnjak HOK Čakovec 

Branimir Šopar Ferokotao d.o.o. 

Branko Sušec Međimurska županija  

Dijana Krnjak HGK Čakovec 

Dragica Benčik Centar za odgoj i obrazovanje Čakovec 

Dražen Blažeka Tehnička škola Čakovec 

Đurđica Slamek Općina Sveta Marija 

Franjo Sobočan  Sobočan interijeri d.o.o.  

Igor Dvanajščak Županijska uprava za ceste MŽ 

Igor Roginek ACT Grupa 

Iva Vurušić Mađarić  Turistička zajednica MŽ 

Ljubomir Kolarek Grad Prelog 

Marina Kodba  HZZ Čakovec 

Marina Kolar Udruga Zora  

Maša Hrustek Sobočan Muzej Međimurja Čakovec 

Mirjana Pintar Zavod za prostorno uređenje MŽ 

Renata Kutnjak-Kiš Zavod za javno zdravstvo MŽ 

Sandra Polanec Marinović REDEA 

Sanja Krištofić LAG Međimurski doli i bregi 



 

 

 

Siniša Golub Međimurska priroda 

Snježana Tkalčec Avirović GKP ČAKOM d.o.o. 

Zoran Vidović Grad Čakovec 

Zvonimir Taradi Općina Belica 

OSTALI PRISUTNI 

Ana Kralj REDEA 

Ana Mikulić REDEA 

Maja Golubić REDEA 

 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Donošenje zaključka o upućivanju prijedloga Skupštini Međimurske županije za usvajanje Nacrta Razvojne strategije 
Međimurske županije do 2020.  
2. Poziv za iskaz interesa za Program pripreme lokalnih razvojnih projekata prihvatljivih za financiranje iz ESI fondova  

a. Potvrda Liste prvenstva  
3. Razno 
 
UVODNA RIJEČ 
 
Nazočne je na početku sjednice pozdravila predsjednica Partnerskog vijeća Mirjana Pintar i upoznala članove s točkama 
dnevnog reda. Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad 1. Donošenje zaključka o upućivanju prijedloga Skupštini Međimurske županije za usvajanje Nacrta Razvojne 
strategije Međimurske županije do 2020.  
 
U ime REDEA-e, kao koordinatora izrade Razvojne strategije Međimurske županije do 2020. (ŽRS), Ana Kralj je obavijestila 
prisutne da su uvaženi komentari pristigli nakon provedbe javnog savjetovanja te je ŽRS dorađena nakon daljnjih 
konzultacija s članovima Partnerskog vijeća koji su dostavili primjedbe na Nacrt ŽRS nakon održane posljednje sjednice 
Partnerskog vijeća.  
 
Od važnijih promjena u odnosu na nacrt raspravljen na posljednjoj sjednici, u strateške projekte dodana su dva nova 
projekta: Izgradnja Poduzetničkog centra Prelog i Uređenje Sportsko-rekreacijske zone Prelog te je sada ukupno 12 
projekta na popisu strateških projekata. Također mjera 2P5-M3 Razvoj novomedijske kulture i suvremene umjetnosti 
spojena je s mjerom 2P5- M1 Povećanje dostupnosti kulturnih sadržaja i kulturne baštine većem broju stanovnika.  
 
Paralelno sa ŽRS dovršena je i Strateška studija utjecaja na okoliš Razvojne strategije Međimurske županije do 2020. 
 
Nakon izlaganja Ane Kralj, Mirjana Pintar predložila je usvajanje Nacrta Razvojne strategije Međimurske županije do 
2020., te upućivanje prijedloga Skupštini Međimurske županije za usvajanje Nacrta ŽRS. Prijedlog je jednoglasno 
prihvaćen. 
  



 

 

 

 
 
 
 
Ad 2. Poziv za iskaz interesa za Program pripreme lokalnih razvojnih projekata prihvatljivih za financiranje iz ESI 
fondova  
 
Ana Kralj, u ime REDEA-e kao regionalnog koordinatora zaduženog za provedbu Poziva, predstavila je uvjete Poziva i 
kriterije vrednovanja, kao i Listu prvenstva (tj. listu projekata koji su nakon provedene administrativne provjere i 
vrednovanja kvalitete prošli bodovni prag od 50 bodova te se predlažu za financiranje Ministarstvu regionalnog razvoja i 
fondova EU - MRRFEU). Ukupno je zaprimljeno 38 prijava, od toga jedna nije prošla administrativnu provjeru.  

Ukupan budžet raspoloživ za projekte iz Međimurske županije je 6.300.000 kn dok je ukupan udio MRRFEU na Listi 

prvenstva 8.791.849,22 kn. Međutim, bez obzira na raspoloživ iznos za područje županije, prema uputi MRRFEU na Listu 

prvenstva uvrštavaju se svi projekti koji su prošli bodovni prag jer ukoliko se zbog nedovoljnog broja zaprimljenih ili 

nedovoljno kvalitetnih zahtjeva ne ostvari predviđeni iznos za određenu županiju, Ministarstvo zadržava pravo ponovne 

preraspodjele preostalih sredstava na druge županije. 
 
Nakon kraće rasprave oko kriterija vrednovanja i vrste ulaganja u okviru prijavljenih projekata, Mirjana Pintar je predložila 
da se krene na glasanje za usvajanje Liste prvenstva. Prijedlog je prihvaćen s jednoglasno odnosno 19 glasova svih 
prisutnih s pravom glasa po ovoj točki (prijaviteljima na Poziv i njihovim partnerima zbog sukoba interesa nije bilo 
dopušteno glasanje). 
 
REDEA će Listu prvenstva, zajedno sa svom popratnom dokumentacijom, dostaviti Ministarstvu regionalnoga razvoja i 
fondova EU. Ministarstvo će REDEA-u izvijestiti o Odluci o odabiru projekata, a REDEA će o odabiru izvijestiti odabrane 
Korisnike. Na temelju Odluke o odabiru projekata, Ministarstvo će s Korisnikom sklopiti Ugovor o sufinanciranju. 
 
Ad 3. Razno 
 
Nije bilo rasprave po ovoj točki.  
 
Na kraju sjednice, Mirjana Pintar je zahvalila svima na dolasku.  
 
 
U Čakovcu 29. studenog 2017.  
Zapisnik sastavila: Ana Mikulić 
 
Predsjednica 
Mirjana Pintar 
 
 
 
 
 
 
 


